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Z á p i s 

 
z 30. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 27. 09. 2012 od 9 hod. v zasedací místnosti  

Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Jan Chaloupka, Jan Regner 
  
Neomluveni:   Rudolf Fiala, Mgr. Zdeněk Jonáš, Ing. Jan Janoušek 
 
 
Návrh programu:  

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů                  p. Vlastimil Dlab 
4. Strategie rozvoje cyklistické dopravy ČR pro léta 2013 - 2020  Ing. Roman, p. Dlab 
5. Plán zimní údržby 2012 - 2013      Ing. Štěpán, Ing. Zima 
6. Prominutí poplatku za zvláštní užívání silnic v majetku  

Královéhradeckého kraje obci Lochenice    JUDr. Janeček, Ph.D. 
Ing. Kuchař, p. Kočí 

7. Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“                 Ing. Záleský, Ing. Procházka  
       8. Různé 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje pan Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné členy a hosty na tomto zasedání.  
 
Přítomno bylo 7 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 30. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 30. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
JUDr. Jan Janeček, Ph.D. – KÚ KHK – VZ, vedoucí majetkového odd. 
Ing. Miloslav Roman - KÚ KHK - regionální rozvoj 
Pavel Mucha - KÚ KHK - regionální rozvoj 
Ing. Jan Janeček – KÚ KHK - vedoucí odboru dopravy a SH 
Ing. Miloš Štěpán – ředitel SÚS KHK a.s. 
Ing. Přemysl Noháček – SÚS KHK a.s. 
Pavel Kočí – SS KHK p.o. 
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Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      7 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Bod č. 4 
Závěry pracovní skupiny k otázkám „Zvláštního užívání pozemních komunikací“ 
/z 28. jednání výboru pro dopravu/ – úkol trvá. 
  
Bod č. 5 
Objednávka železniční osobní dopravy pro rok 2013 - /z 28. jednání výboru/ - splněno 
 
Bod č. 6 
Modernizace vozového parku u ČD /z 28. jednání výboru/ – úkol trvá 
 
Bod č. 8 
Příprava založení společnosti OREDO logistik /z 28. jednání výboru/ -  úkol trvá 
 
Bod č. 4 
Dopravní projekt „Brána k sousedům“   - úkol trvá                                 
 
K bodu č 7 
Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ – úkol trvá 
 
Bod č. 8 
Návrh rozpočtu na rok 2013 - schválen 
 
 
 
K bodu 4 
Strategie rozvoje cyklistické dopravy ČR pro léta 2013 - 2020                                       
 
Návrh - Strategie rozvoje cyklistické dopravy ČR pro léta 2013 - 2020 
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V úvodu pan Dlab zdůraznil, že materiál strategie rozvoje cyklistické dopravy byl členům předán 
včas k nastudování. Poté se ujali slova zástupci KÚ KHK regionálního rozvoje Ing. Roman a Ing. Mucha, 
kteří seznámili členy s problematikou cyklistické dopravy /finance, spolupráce s obcemi, spádovost, 
výkup pozemků apod./, vlastním plánem kraje a zapracováním do plánu národní strategie.  
 
Diskuse 
 
V diskusi, která se týkala např. /začlenění do územního plánu, cykloturismu, využití možnosti 
cyklostezek pro dopravu do zaměstnání, výkup pozemků, financování Klubu českých turistů 
apod./ vystoupili Ing. Havrda, Ing. Štěpán, pan Dlab a pan Kuřík. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  7 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 30/31/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  p r o j e d n a l 
  Materiály - Strategie rozvoje cyklistické dopravy ČR pro léta 2013 – 2020 

                   Dopravní projekt „Brána k sousedům“ 
Memorandum o vzájemné spolupráci MD, MMR, MŽP, MZ a krajů k naplnění 
realizace Národní strategie rozvoje cyklistické dopravy ČR 
 

II.  d o p o r u č u j e 
1. Zastupitelstvu KHK zanést cyklostezky a cyklotrasy do zásad územního 

rozvoje kraje. 
 

2. Tyto materiály předat k projednání výboru regionálního rozvoje KHK. 
 

  
 
K bodu 5 
Plán zimní údržby 2012 - 2013  
 
Ve stručném úvodu vystoupil Ing. Štěpán a seznámil přítomné s problematikou přípravy na 
zimní údržbu pro rok 2012 – 2013 /např. stav vozového parku, oprava techniky, problematika 
údržby silnic – solení, počet zaměstnanců na ZÚ, nedostatek financí apod./. 
Ing. Noháček seznámil přítomné s plánem ZÚ, velmi podrobnou strukturou a přehledným 
obsahem tabulek a grafů, týkajících se jak odpovědnosti za ZÚ, udržovanosti sítě komunikací /ne 
chodníků/, zmírněním následků povětrnostních vlivů /ne jejich úplným odstraněním/, vozovým 
parkem, počtem zaměstnanců, úložišti posypového materiálu, režimu ZÚ v chráněných 
oblastech, problematikou soli, souhrnem financí, celkovými náklady, úsporami v ZÚ atd./ 
 
 
Diskuse 
Ing. Havrda, Doc. Slodičák a předseda výboru p. Dlab, který poděkoval za vynikající prezentaci 
plánu zimní údržby 2012 – 2013. 
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Návrh – Plán zimní údržby 2012 - 2013  
 
 
Hlasování: 
 Pro  -  7 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
 
USNESENÍ 30/32/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 
 
 

Plán zimní údržby 2012 - 2013 
 

K bodu 6 
Prominutí poplatku za zvláštní užívání silnic v majetku Královéhradeckého kraje obci Lochenice 
 
Návrh – Prominutí poplatku za zvláštní užívání silnic v majetku Královéhradeckého kraje  
    obci Lochenice 
 
Žádost obce Lochenice o prominutí poplatku přednesl JUDr. Janeček z majetkového oddělení 
KHK a zástupce SS p.o. pan Kočí.  
 
Diskuse 
Ing. Štěpán, pan Kuřík a pan Dlab 
 
 
Hlasování: 
 Pro  -  7 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 30/33/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  
 
 
 
II. 

p r o j e d n a l    
Žádost obce Lochenice o prominutí poplatku za zvláštní užívání silnic v majetku 
Královéhradeckého kraje 
 
n e d o p o r u č u j e    
Vyhovět  žádosti  obce  Lochenice  o prominutí  poplatku za zvláštní užívání silnic 
v majetku Královéhradeckého kraje. 
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K bodu 7 
Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
 
Návrh – Stav projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
 
Tento návrh byl projednáván již na  3 výborech pro dopravu a s  problémy, které nejsou 
dořešeny /např. problém s dodavateli strojků, ceny karty, ocenění úkonů, výdejovými místy, 
apod./ seznámil členy výboru podrobně Ing. Záleský. 
 
Diskuse 
V diskusi vystoupili Ing. Havrda a pan Dlab. 
 
Hlasování: 
 Pro       -  7 
 Proti       -  0 
 Zdržel se   -  0 
 
  
USNESENÍ 30/34/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
   Informaci o stavu projektu “Modernizace odbavovacích zařízení“ 
 
Jednání výboru pro dopravu v 11:15 opustil Doc. RNDr. Marian  Slodičák, CSc. 
 
K bodu 8 
Různé 
 
Ing. Havrda seznámil členy s  konceptem nového územního plánu Hradce Králové. 
Ing. Záleský vznesl dotaz -  propojení obchodních center MAKRO – TESCO. 
Ing. Štěpán poděkoval výboru za podporu při práci SÚS a.s. KHK. 
Ing. Záleský – zpráva o činnosti  v letech  2010 – 2011 – OREDO -   zpráva do  valné  hromady 
a Zastupitelstva. 
Ing Záleský zároveň poděkoval za podporu OREDA po celé čtyři roky a hlavně předsedovi 
výboru panu Dlabovi. 
 
Závěr  
 

Předseda výboru pro dopravu pan Dlab poděkoval všem členům výboru, kteří se aktivně 
zúčastňovali jednání výboru a SÚS KHK za přípravu místnosti a občerstvení. Vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:30 hodin jednání ukončil.  
 

  
 
 

 

 
 
 
Zapsala: Marie Těšitelová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


